
 

Møde: Skolebestyrelsen 
Dato og klokkeslæt: tirsdag d. 14/12 -2022 
kl. 18.00 – 19.30 
Indkaldte: Ls, Rad, Kj, Ll, Saleh, Bedur 
Gitte, Wafa, Ahmed og Zamzam 
Lokale:  kontoret 

 

Fraværende: - 

Dagsordenspunkt/ansvarlig 

● Orientering 
● Drøftelse 
● Beslutning 

Referat: Kj 

Mødet startede med en præsentation. Det var nemlig første gang, at 
vi alle i Skolebestyrelsen for første gang var 

1. Meddelelser  Ansættelser  
Der skal ansættes en lærer i ungemiljøet og en lærer i det yngste 
børnemiljø. 
 

 Elevtallet, indskrivning 
Pt. er der 44 elever indskrevet til Odinskolens kommende 0. klasse. 
Heraf er der tre uden for distriktet, som har søgt Odinskolen. Så det 
ser positivt ud. Umiddelbart ser det ud som om, at vi ikke længere 
mister flere elever end vi får ind på skolen   
 

 Sivegaden,  
Den ser ud til at være færdig den 1. marts. Forhåbentligt kommer det 
til at give lidt ”luft” i forhold til parkering. Det er temmelig svært at 
finde en plads lige pt. 
 

 Byggeriet 
Det skrider frem helt efter planen. Så i foråret vil vi kunne indvie alt 
det nye. Det glæder vi os til. 

2. Oplæg om skolebestyrelsen 
arbejde ved Lars 

 Lars fortalte om, hvad arbejdet i en skolebestyrelse kan 
omfatte og ikke mindst, hvad den skal forholde sig til. Slides 
fra gennemgangen bliver sendt ud sammen med referatet 
sammen med de kommunale styrelsesvedtægter. 

 En skolebestyrelse arbejder ud fra nogle principper. Et princip 
er en grundtanke, der angiver en retning for skolens 
virksomhed. 

  

3. Brug af mobiltelefoner Nuværende ordensregler: 
Mobiltelefoner benyttes ikke i skoletiden, heller ikke i frikvartererne. 
Efter aftale med lærer eller pædagog kan de benyttes i 
undervisningssammenhæng. 
 
Bemærkninger på mødet: 



 Elevrådet fremlagde at mange af de store elever savner at 
kunne bruge deres mobiltelefoner i hvert fald i den store 12-
pause. Måske kunne det give lidt mere ro i pauserne. 

 Ledelsen kom med en kommentar om, hvorfor det i sin tid 
blev besluttet, at eleverne skulle aflevere mobiltelefonerne. 
Det var faktisk, fordi man oplevede at de gav anledning til 
mange konflikter både i skolen og uden for skolen.  

 En lærerrepræsentant fortalte om … 
 En forældrerepræsentant tilkendegav også, at han oplevede 

det var godt for eleverne at de i skolen ikke bruger mobiler, 
fordi det giver meget mere socialt for eleverne, når de ikke er 
”bundet” til en mobil. 

 Der var åbenhed omkring det, at eleverne ønsker 
mobiltelefonerne tilbage. Men elevrødderne blev sendt tilbage 
til elevrådet om 

 Tager det meget tid at samle mobiltelefonerne ind? Ja, det  

4. Punkter til næste møde  Skolens principper for dette og hint skal kigges igennem. 
Aftalen er at skolebestyrelsen får de principper, som 
Odinskolen allerede har, s de kan sætte sig ind i dem. Og på 
mødet vil vi så skulle forholde os til, hvilke principper vi skal 
have revideret eller lavet nye.  

 Punkter fra elevrødderne: 1) Elevrødderne vil gerne have 
ændret på, at man ikke skal sidde ned i centralrummet, når 
man er der. Socialt samvær kan netop også være, at man står 
op sammen og snakker. 2) Elevrødderne har også et ønske om, 
at man må være i hinandens klasser i pauserne. Dels for at 
kunne være sammen på tværs af klasserne, men også fordi 
centralrummet nogle gange er koldt og der er meget larm. 

5. Evt.  - 

 


